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1.Barbara Zegartowska 
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1. Ewa Szczepaniak skarbnik Powiatu 
 
 
 
 
 



 
 
        Porządek  posiedzenia Komisji Finansów , Obszarów Wiejskich i Strategii 
         Rozwoju Powiatu Nr 11/2024 w dniu 18.11.2024r. Godz.16.15 
 
  1.Otwarcie posiedzenia Komisji 
 
  2.Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji 
 
  3.Analiza projektu budżetu na 2025rok Zarząd i Skarbnik Powiatu 
 
  4.Pytania ,wnioski ,opinie do omówionych tematów 
 
  5.Sprawy bieżące Komisji 
 
  6.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji 
 
  7.Zakończenie posiedzenia 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



        1.PORZADEK POSIEDZENIA KOMISJI 
  
 1.1.Przedstawienie Projektu Budżetu na 2025r. 
  
     Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie przyjęty został jednogłośnie 
     Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji  - 6 głosów za  - 1   
     wstrzymujący  się (nieobecność na ostatnim posiedzeniu komisji ) 
 
 
 
 
 
           2.OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ 
              KOMISJE  ZAPYTAN , OPINII, STANOWISK  I WNIOSKOW 
 
            brak 
 
 
 
         3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI 
 
Przewodniczacy Zbyszko Sygierycz otworzył posiedzenie komisji.Następnie pani 
Skarbnik bardzo obszernie omówiła PROJEKT BUDŻET POWIATU 
WAGROWICKIEGO na 2025r. 
 
W projektowanym budżecie przedstawiła kwoty dochodów ogółem i wydatków  
ogółem . Poszczególne kwoty zawarte są w załączniku do tego protokołu.Wyjaśniła 
co składa się na dochody bieżące i majątkowe . Porównała też dochody począwszy 
od 2020 r.do 2025r.(tabele ,wykresy) Omówila  - 
-dochody na 2025r.wg.nowej ustawy o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego 
-udział Powiatu Wągrowieckiego w podatkach 
-kwotę kalkulacyjna dla Powiatu na 2025r. 
-potrzeby finansowe Powiatu Wągrowieckiego 
wyliczenie subwencji na 2025r 
-planowane w 2025r.dochody z tytułu dotacji i środkow przeznaczonych na zadania 
bieżące 
-dochody własne bieżące 
-planowane dochody majątkowe 
 
 
Następnie zostały przedstawione planowane wydatki Powiatu Wągrowieckiego w 
2025r. 
-planowane wydatki bieżące w 2025r. 
zadania bieżące wieloletnie 
-wydatki majątkowe 
-planowane wydatki w 2025r.wg.działów klasyfikacji budżetowej 
-zadłużenie oraz wydatki na obsługę długu 
-rezerwy w budżecie Powiatu 
Planowany wynik budżetu na 2025r. 



  
-dochody 165.580.623.zł 
-wydatki  164.680.623zł 
wynik(nadwyżka )900.000zł 
-rozchody budżetu 2025r. 
-wynik bieżący budżetu (operacyjny ) 
-informacje o spełnieniu wskaźnika spłaty zobowiązań określonych w art.243 ustawy 
-planowana kwota długu 
 
Pan Przewodniczący podziękował p.skarbnik za prezentacje projektu budżetu na 
2025 rok Następnie poprosił o zadawanie pytań , które to zadała pani radna 
Twardowska 
1.Czy kwota subwencji jest wystarczająca czy nie ? 
2.Czy ta subwecja zależy od liczby szkół czy uczniów ? 
3.Czy wydatki na wymiar sprawiedliwości są corocznie wykorzystane i na co ? 
4.Jaka kwota jest zaplanowana na utrzymanie Zarządu Powiatowego Dróg? 
5.Samochód do Starostwa komu ma służyć i do czego? 
6.Czy istnieje możliwość przedstawienia dokładniejszej informacji dotyczacej e-
usług? 
7.Czemu dziury na drogach nie są klejone na bieżąco? 
8.Czy duże firmy w powiecie nie mogłyby partycypować w kosztach budowy dróg? 
9.Czy powiat ma wpływy z podatku transportowego? 
 
Na wszystkie te pytania wyczerpująco odpowiedziała p.skarbnik Ewa Szczepaniak 
oraz pan Wicestarosta Jerzy Springer. 
Następnie pani radna Twardowowska odniosła się do zgłaszanej uwagi dotyczącej 
sposobu załatwiania na Powiatowej Komedzie Policji w Wagrowcu petentów 
zgłaszających przemoc domową .Na te kwestie odpowiedział pan Wicestarosta 
Springer ,że po przyjęciu protokołu z poprzedniej komisji będzie miał zielone światło 
do działania w tym kierunku . 
 
Na tym zadawanie pytań zakończono . Pan przewodniczący poinformował o 
następnych posiedzeniach komisji w dniach 9 i 16 grudzień oraz podziękował radnym 
za udział i zakończył posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Protokołowała                                         Przewodniczący Komisji 
 
 
        ….........................                                      ….................................. 
        (Łucja Wicher )                                           (Zbyszko Sygierycz)                             
                                                                    
 
 



 


